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Prepared by EZPTE Education 

1.39.5% of Californian residents don't speak English at home. 

39.5%的加州居民在家不说英语。 

2.A computer virus destroyed all my files. 

电脑病毒毁了我所有的文件。 

3.A demonstrated ability to write clear, correct and concise English is bigotry. 

具有清晰、准确、简明的英语写作能力是一种偏执。 

4.A preliminary bibliography is due the week before the spring break. 

初步书目将在春假前一周提交。 

5.A renowned economist is selected to have a speech tonight at eight. 

一位著名的经济学家被选在今晚八点发表演讲。 

6.A thorough bibliography is needed at the end of every assignment. 

每次作业结束时都需要一份完整的参考书目。 

7.Acupuncture is a technique involved in traditional Chinese medicine. 

针灸是一种涉及中医的技术。 

8.All of our accommodation is within walking distance to the academic buildings/ teaching blocks. 

我们所有的住宿都在步行可达的学术大楼/教学楼。 

9.All source of materials must be included in your bibliography. 

所有资料的来源必须包括在你的参考书目中。 

10.All students and staff have access to printers and scanners. 

所有学生和工作人员都可以使用打印机和扫描仪。 
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11.All students on engineering courses spent one year working on the war experience. 

所有工程学课程的学生都花了一年的时间来研究战争经验。 

12.All undergraduate students should participate in the seminar. 

所有本科生都应参加研讨会。 

13.Anatomy is the study of internal and external structures. 

解剖学是对内部和外部结构的研究。 

14.Animals grow larger and stronger to help them to hunt better. 

动物长得更大更强壮，以帮助它们更好地捕猎。 

15.Answering this complex question with a simple yes or no is absolutely impossible. 

用简单的“是”或“不是”来回答这个复杂的问题是绝对不可能的。 

16.Applicants for the course preferably have a degree on English or journalism. 

该课程的申请者最好具有英语或新闻学学位。 

17.Arteries carry oxygenated blood from the heart to other parts of the body.  

动脉将含氧血液从心脏输送到身体的其他部位。 

18.As a (student) union member, we can influence the change of the university. 

作为学生会的一员，我们可以影响大学的变化。 

19.Basketball was created in 1891 by a physician and a physical instructor. 

篮球是 1891 年由一位医生和一位体育教练发明的。 

20.Being a vegan means not consuming any animal meat. 

成为素食主义者意味着不吃任何动物的肉。 

21.Biographical information should be removed prior to the publication of results. 

在结果发表之前，传记信息应该被删除。 

22.By clicking this button, you agree with the terms and conditions of this website. 

点击此按钮，即表示您同意本网站的条款。 

23.Care needs to be taken for vulnerable groups during the periods of turmoil. 

在动荡时期，弱势群体需要被照料。 

24.Companies are aiming to earn the money not to change the society. 

公司的目标是赚钱，而不是改变社会。 
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25.Conferences are always scheduled on the third Wednesday of the month. 

会议总是安排在每月的第三个星期三。 

26.Don’t forget to hand in your assignment by next Tuesday. 

别忘了在下星期二之前交作业 

27.Don’t hesitate to email me if any questions. 

如有任何疑问，请随时给我发送电子邮件。 

28.Eating too much can lead to many health problems. 

饮食过多会导致许多健康问题。 

29.Electric cars are the future of transportation as they promise a cleaner environment. 

电动汽车是未来的交通工具，因为他们给以人们一个更清洁环境的承诺。 

30.Elephant is the largest land-living mammal. 

大象是陆地上最大的哺乳动物。 

31.Environmental friendliness is a new category in which campuses are competing. 

环境友好是校园竞争的一个新领域。 

32.Essays with few or no citations will be regarded as invalid.  

很少或没有引用的文章将被视为无效。 

33.Even with the permit, finding a parking spot on campus is almost impossible. 

即使有了许可证，在校园里找到停车位也几乎是不可能的。 

34.Exam results will be available next week from the course office. 

考试成绩将于下周从课程办公室公布。 

35.Expertise in particular areas distinguishes you from other graduates in a job interview. 

在求职面试中，你与其他毕业生的不同之处在于你在特定领域的专长。 

36.Fishing is a sport and a means for surviving. 

钓鱼是一项运动，也是一种生存的手段。 

37.Globalization has been an overwhelming urban and urbanization phenomenon. 

全球化已成为压倒一切的城市和城市化现象。 

38.Half of the marks in mathematics are allocated to the correct working. 

一般的数学成绩被分配给正确的作业。 
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39.He is almost never in his office. 

他几乎从来没有在办公室里。 

40.Higher fees cause the student to look more critically at what universities offer. 

更高的学费会让学生更加挑剔地看待大学提供的课程。 

41.His academic supervisor called in to see him last night. 

他的学术导师昨晚打来电话（想去）见他。 

42.His objection to include scientific evidence has brought a lot of controversy to him. 

他反对把科学证据包括在内，这给他带来了许多争议。 

43.History is not the simple collection of dates and events. 

历史不是简单的日期和事件的集合。 

44.Hypothetically, insufficient mastery in the areas slows future progress. 

假设的话，对该领域的掌握不足会减缓未来的进展。 

45.I can give you a hand if you need help. 

如果您需要帮助，我可以帮助您。 

46.I can’t attend the lecture because I have a doctor appointment. 

我不能去听讲座，因为我有个医生的预约。 

47.I could not save my work as my computer got crashed. 

由于计算机崩溃，我无法保存自己的工作。 

48.I didn’t agree with the author’s argument, but his presentation is good. 

我不同意作者的论点，但他的演讲很好。 

49.I didn’t understand the author’s point of view on immigration. 

我不理解作者在移民问题上的观点。 

50.I don't like cheese and tomato sandwiches on white bread and orange juice. 

我不喜欢奶酪西红柿加白面包的三明治和橙汁。 

51.I expect a long and stagnant debate for a week or two on this issue. 

我预计在这个问题上将会有一到两个星期的漫长而停滞的辩论。 

52.I have a sandwich and milk for my breakfast.  

我早餐吃三明治和牛奶。 
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53.I missed yesterday’s lecture. Can I borrow your notes? 

我错过了昨天的课。我可以借你的笔记吗? 

54.I used to have a cup of coffee with one sugar 

我常常喝一杯加一份糖的咖啡 

55.I used to have milk and sugar for my coffee. 

我以前喝咖啡时喝牛奶和糖。 

56.I was overwhelmed with too much irrelevant information. 

我被太多不相干的信息淹没了。 

57.I will be in my office every day from 10 to 12. 

我每天从 10 点到 12 点都在办公室。 

58.I will be in my office every day from 11 o’clock to 2 o’clock.  

我每天从 11 点到 2 点在办公室里。 

59.I will/We need to make sure the school principal knows about the changes. 

我将/我们需要确保校长了解这些变化。 

60.I would like tomato and cheese sandwiches on white bread and orange juice.  

我想要奶酪西红柿加白面包的三明治和橙汁。 

61.If she doesn't speak the language, she's not going to sit around and wait for a translator.  

如果她不会说这种语言，她就不会坐在那里等翻译。 

62.If you forgot your student number, you need to contact Jenny Brice. 

如果你忘记了你的学号，你需要联系珍妮·布莱斯。 

63.If you want to sell your book, it must have a list of bibliography. 

如果要出售您的书，则必须有书目清单。 

64.In 1830, periodicals appeared in large numbers in America. 

在 1830 年，期刊大量出现在美国。 

65.In 1880, cycling became a major phenomenon in the United States. 

在 1880 年，自行车成为美国的主要现象。 

66.In consultation with your supervisor, your thesis is approved by the faculty committee. 

经与导师协商，你的论文获得了教委的批准。 
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67.In English, the month of the year is always capitalized. 

在英语中，每年的月份总是大写的。 

68.In Europe, the political pressure is similar regarding globalization. 

在欧洲，有关全球化的政治压力也是类似的。 

69.In market, short time thought often leads to disaster. 

在市场上，短时间的思考往往导致灾难。 

70.In my free time, I would like to read current affairs and newspapers. 

在业余时间，我想阅读时事和报纸。 

71.In our campus, prospective students have access to thirteen college libraries. 

在我们的校园里，未来的学生可以进入 13 所大学图书馆。 

72.In this library, reserved collection books can be borrowed for up to three hours. 

在这个图书馆，预定的藏书最多可以借阅三个小时。 

73.Interpreters are not readily available in this department. 

这个部门没有口译员。 

74.Is hypothesis on black hole as rendered moot as the explanation of astrophysics? 

关于黑洞的假说是否可以解释为天体物理学的解释？ 

75.It is clear that there is little accurate documentation is in support of this claim. 

很明显，几乎没有准确的文件支持这种说法。 

76.It is good for the environment, also good for your electricity bill. 

这对环境有好处，也对你的电费有好处。 

77.It is important to take gender into account when discussing the figures. 

在讨论这些数字时，考虑性别因素是很重要的。 

78.It is interesting to observe the development of language skills of toddlers. 

观察幼儿语言技能的发展是很有趣的。 

79.It is now acknowledged that his work is ground-breaking. 

现在人们公认他的工作是开创性的。 

80.It seems that language appeared from nowhere. 

语言似乎不知从何而来。 
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81.It’s within that framework that making our survey. 

我们的调查就是在这个框架内进行的。 

82.Just wait a minute. I will be with you shortly. 

请稍等。我马上就来。 

83.Knives and forks should be placed next to the spoons on the edge of the table. 

刀叉应该放在桌子边缘的勺子旁边。 

84.Make sure the Financial Director knows the full details of the Pay Agreement. 

确保财务总监了解薪酬协议的全部细节。 

85.Make sure you correctly cite all your sources. 

确保你正确地引用了所有的资料来源。 

86.Many health workers think that pensioners are too old to understand. 

许多卫生工作者认为退休人员年龄太大，无法理解。 

87.Many of the universities' original buildings are still in use. 

许多大学的原始建筑仍在使用。 

88.Many undergraduate students go back home and stay with their parents after graduation. 

许多本科生毕业后回到家与父母住在一起。 

89.Meeting with mentors can be scheduled for students who require additional support. 

需要额外支持的学生可以安排与导师见面。 

90.Meteorology is a detailed study of earth’s atmosphere. 

气象学是对地球大气的详细研究。 

91.More muscles are used in swimming than other sports. 

游泳中使用的肌肉多于其他运动。 

92.Most printers in the library are out of ink. 

图书馆里的大多数打印机都没墨水了。 

93.Much of the evidence been used has only recently become available. 

许多被使用的证据直到最近才得以获得。 

94.Nearly half of television outputs are given away for educational program. 

将近一半的电视节目被用于教育节目。 
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95.Negative discourse continues to be predominant in discussion of gender. 

在性别问题的讨论中，消极话语仍然占主导地位。 

96.Newspapers around the world are reporting the stories of the president. 

世界各地的报纸都在报道总统的故事。 

97.No crop responds more readily to careful husbandry and skilful cultivation. 

没有一种作物比它更容易对精心的饲养和熟练的栽培做出反应。 

98.No more than four people can be in the lab at once. 

在实验室里一次不能超过四个人。 

99.Number the beakers and put them away before tomorrow. 

把烧杯数好，明天以前收起来。 

100.On behalf of our department, I would like to thank you for your participation. 

我谨代表我们部门感谢您的参与。 

101.On this project, you will be asked to work as a group of three. 

在这个项目中，你将被要求三人一组工作。 

102.Once more under the pressure of economic necessity, practice outstripped theory. 

在经济需要的压力下，实践又一次超越了理论。 

103.Organic food is grown without applying chemicals and processes no artificial additives.  

有机食品的种植不使用化学物质，也不使用人工添加剂。 

104.Our class is divided into two groups. You come with me, and the others just stay here. 

我们班被分成两组。你跟我来，其他人就呆在这里。 

105.Our fundamental realities, especially national needs, have seen the ability to flourish. 

我们的基本现实，特别是国家需要，是繁荣的能力。 

106.Our school of Arts and Technology accept applications at all points throughout the year. 

我们的艺术与技术学院全年接受各种申请。 

107.Our university has strong partnerships with industry as well as collaborative relationships with 

government bodies.  

本校与业界及政府机构均有紧密的合作关系。 

108.People with an active lifestyle are less likely to die early or to have a major illness. 

有积极生活方式的人早逝或患大病的可能性较小。 
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109.Physics is a detailed subject of matter and energy. 

物理学是对物质和能量的详细研究。 

110.Please do not bring food into the classroom. 

请不要把食物带入教室。 

111.Please explain what the author means by “sustainability.” 

请解释作者所说的“可持续性”是什么意思。 

112.Please finish all the reading chapters before the field trip. 

请在实地考察前完成所有阅读章节。 

113.Please keep this/the medicine in the fridge.  

请把这个/药放在冰箱里。 

114.Please make sure all works follow the department guidelines. 

请确保所有的工作都遵循部门的指导方针。 

115.Please pass the handouts along to the rest of the people in your row. 

请把讲义传给你那一排的其他人。 

116.Please sort and order the slides of the presentation according to topic and speech time. 

请根据演讲主题和演讲时间对幻灯片进行整理和排序。 

117.Portfolio is due to the internal review office no later than Tuesday. 

投资组合不迟于周二提交给内部审查办公室。 

118.Put the knife and fork next to the spoon near the edge of the table. 

把刀叉放在汤匙旁边，靠近桌子边缘。 

119.Research has found that there is no correlation between diet and intelligence. 

研究发现，饮食和智力之间没有关联。 

120.Residence Hall is closed prior to the academic building closing time in the semester. 

本学期学术大楼闭馆时间前，住宿楼关闭。 

121.Rules about breaks and lunch time vary from one company to next. 

关于休息时间和午餐时间的规定因公司而异。 

122.She doesn't care about anything but what is honest and true. 

除了诚实和真实，她什么都不在乎。 
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123.She is doing master degree (she is going to do master degree) by mathematics. 

她正在攻读数学硕士学位。 

124.She told the faculty to be very supportive. 

她告诉学院要非常支持。 

125.She was always here, but today she is missed. 

她一直在这里，但今天失踪了。 

126.Since the problems we face are global, we need to find the relative global solutions. 

由于我们面临的问题是全球性的，我们需要找到相应的全球性解决方案。 

127.Sport is the cause of traumatic brain injuries in the United States. 

在美国，运动是造成创伤性脑损伤的原因。 

128.Student loans are now available for international students. 

国际学生现在可以申请学生贷款。 

129.Students can download the materials from the website. 

学生可以从网站上下载资料。 

130.Students can share their foods at noon. 

学生可以在中午分享他们的食物。 

131.Students will not be given credits for assignments submitted after the due date. 

学生在截止日期后缴交的作业将不获学分。 

132.Students/ Children can share their lunch around noon. 

学生/儿童可以在中午左右分享午餐。 

133.That country's economy is primarily based on tourism. 

那个国家的经济主要以旅游业为基础。 

134.The agricultural sector in that country has heavily subsidized. 

该国的农业部门得到大量补贴。 

135.The application form is available in the office. 

申请表可在办公室获得。 

136.The author expressed an idea that modern readers inevitably cannot accept.  

作者表达了一个现代读者永远无法接受的观点。 

 



 

 Page 11 of 17 

易学 PTE | EZPTE 珀斯校区 Perth Campus  

Add: Suite 4, 439 Albany Highway, Victoria Park WeChat: ezpteperth Facebook: ezpteperth 

PH: (08) 6260 9966 Mob: 0425 011 301 Web: www.ezpte.com Email: info@ezpte.com  

口语 Repeat Sentence 高频 16.0 

Document ID: ZTGP-RS16.0 | Design Date: 2019-10 
 

137.The bookshop is located at the north of main campus. 

书店位于主校区的北面。 

138.The bookstore is located on the main campus behind the library. 

书店位于图书馆后面的主校区。 

139.The cafeteria closes soon but the snack machine is accessible throughout the night. 

自助餐厅很快就要关门了，但整晚都可以使用零食机。 

140.The clear evidence between brain events and behavioural events are always fascinating. 

大脑事件和行为事件之间的清晰证据总是令人着迷。 

141.The computer virus has destroyed all my files. 

电脑病毒把我所有的文件都毁了。 

142.The context includes both the land history and the human history. 

其内容既包括土地历史，也包括人类历史。 

143.The country’s economy is primarily based on tourism. 

该国的经济主要以旅游业为基础。 

144.The current statistical evidence indicates the need of further research. 

目前的统计证据表明需要进一步研究。 

145.The first person in space was from the Soviet Union. 

第一个进入太空的人来自苏联。 

146.The gap between the rich and the poor did not decrease rapidly as been expected. 

富人和穷人之间的差距并没有像预期的那样迅速缩小。 

147.The generic/ genetic biology technology lab is located at the North Wing of the library. 

通用/遗传生物学技术实验室位于图书馆的北翼。 

148.The glass is not the real solid, because it doesn’t have crystal structure. 

玻璃不是真正的固体，因为它没有晶体结构。 

149.The hypothesis needs to be tested in a more rigorous way. 

这一假设需要更严格的检验。 

150.The key to success in the exam is to study hard and do well. 

考试成功的关键是努力学习并有好的表现。 
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151.The lecture theatre one is located on the ground floor of the Pack Building. 

一号授课大厅位于 Pack 大厦的一层。 

152.The lecture tomorrow will discuss the educational policies in the United States. 

明天的讲座将讨论美国的教育政策。 

153.The lecture was meant to start at ten. 

讲座原定于十点开始。 

154.The library is located on the other side of the campus behind the student centre.  

图书馆位于校园的另一边，在学生中心的后面。 

155.The minimal mark for Distinction grade is no less than 75%. 

区分等级的最低分不低于 75%。 

156.The new English class will start next Monday morning. 

新的英语课将在下周一上午开始。 

157.The office opens on Mondays and Thursdays directly following the freshmen seminar session.  

办公室在新生研讨会之后的周一和周四开放。 

158.The office opens on Wednesday and Thursday. 

办公室在星期三和星期四营业。 

159.The older equipment has been put at the back of the building. 

较旧的设备已放置在建筑物的后部。 

160.The original Olympic Games were celebrated as religious festivals. 

最初的奥林匹克运动会是宗教节日。 

161.The professor is going to discuss the conflict. 

教授将讨论冲突。 

162.The professor will be the last speaker this evening. 

教授将是今晚最后一位演讲者。 

163.The program depends entirely on private funding. 

该方案完全取决于私人资金。 

164.The Psychology Department is looking for volunteers to be involved in research projects. 

心理系正在寻找志愿人员参与研究项目。 
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165.The real reason for global hunger is not the lack of food, but poverty. 

全球饥饿的真正原因不是缺乏食物，而是贫穷。 

166.The Resident's Hall is closed prior to the closing time of the academic building at the end of the 

semester. 

在学期结束时，学院大楼关闭前，宿舍大厅是关闭的。 

167.The seminar on writing skills has been cancelled. 

写作技巧研讨会被取消。 

168.The small Indian state is a land of forests, valleys and snowy islands. 

这个印度的小州是一片森林、山谷和多雪岛屿的土地。 

169.The sports/sport team members often practice on weekdays and play games on weekends. 

体育/运动队成员经常在工作日练习，在周末比赛。 

170.The student service centre is located on the main campus behind the library. 

学生服务中心位于图书馆后面的主校区。 

171.The student welfare officer can help students with different issues. 

学生福利主任可以帮助学生解决不同的问题。 

172.The study of archaeology requires extensive international fieldwork. 

考古学需要广泛的国际实习。 

173.The theoretical proposal was challenged to grass. 

该理论建议遭到了挑战。 

174.The timetable for next /the new term will be available next week. 

下个/新学期的时间表将于下周公布。 

175.The timetable will be posted on the website before the class start. 

课程开始前，时间表将发布在网站上。 

176.The United Kingdom is a constitutional monarchy and parliamentary democracy. 

英国是君主立宪制国家，实行议会民主制。 

177.The United States has become a coffee culture in recent years. 

近年来，美国已成为一种咖啡文化 

178.The United States has the maximum production of chocolate. 

美国的巧克力产量最高。 
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179.The university supply a number of scholarship for qualified students. 

大学为合格的学生提供一些奖学金。 

180.The university welcomes postgraduate students from all over the world. 

这所大学欢迎来自世界各地的研究生。 

181.The US ranks the 22nd in foreign aid, given as a percentage of GDP. 

美国的对外援助占 GDP 的百分比排名第 22 位。 

182.The verdict depends on which side was more convincing to the jury. 

判决取决于哪一方对陪审团更有说服力。 

183.The well-known economist was supposed to reread the subscription before eight. 

这位著名的经济学家应该在八点前重读订阅。 

184.The wheelchair lift has been upgraded this month. 

轮椅升降机本月已升级。 

185.There are a range of housing options near the university. 

在大学附近有一系列的住房选择。 

186.There are no scheduled classes during the final exam weeks. 

期末考试周没有课程安排。 

187.There is a limited amount of departmental funding which is available for qualified students. 

对于符合要求的学生，系里的资助是有限的。 

188.There is no entrance fee for tonight’s lecture. 

今晚的讲座不收入场费。 

189.There will be ample opportunities to ask questions about the presentation. 

将有足够的机会就演讲提问。 

190.There will be an open book exam on Monday, the twenty-eighth. 

第二十八号星期一将举行一次公开考试。 

191.They have enough works to keep them going. 

他们有足够的工作使他们继续前进。 

192.This essay examined the use of computer in the science classroom. 

本文探讨了计算机在科学课堂中的应用。 
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193.This lecture was meant to start at ten. 

这次演讲原定于十点开始。 

194.This small Indian state is a land of forest valleys and snowy islands. 

这个印度的小州是一片森林峡谷和多雪岛屿的土地。 

195.Those reference books are too old, while the others are OK. 

那些参考书太旧了，其他的还可以。 

196.To answer such a complex question with a simple yes or no is absolutely impossible. 

用简单的“是”或“不是”来回答如此复杂的问题是绝对不可能的。 

197.To measure distance could take as much as three weeks. 

测量距离可能需要长达三周的时间。 

198.To receive the reimbursement, you must keep the original receipts. 

要收到报销单，你必须保留原始收据。 

199.Today, we will be discussing the role of the government in preventing injustice. 

今天，我们将讨论政府在防止不公正方面的作用。 

200.Try to explain how your ideas are linked so that there is a logical flow. 

试着解释你的想法是如何联系在一起的，这样才会有一个逻辑流程。 

201.Vessels carry oxygenated blood from the heart to other parts of the body. 

血管将含氧血液从心脏输送到身体的其他部位。 

202.We are delighted to have Professor Robert to join our faculty. 

我们很高兴罗伯特教授加入我们的教职工队伍。 

203.We are required to submit the assignment before Friday. 

我们必须在星期五之前交作业。 

204.We didn’t have any noticeable variance between the two or three tasks. 

我们在这两三个任务之间没有任何明显的差异。 

205.We didn’t mean to ask him to do it because he cannot manage it. 

我们并不是要他去做，因为他无法管理。 

206.We must put great care when analysing data. 

我们分析数据时必须非常小心。 
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207.We need to read the first five chapters to prepare for next week tutorial. 

我们需要阅读前五章为下周的教程做准备。 

208.We want to attract the very best students regardless of their financial circumstances. 

无论经济状况如何，我们都希望吸引最优秀的学生。 

209.We will see if we can get through this without too many interruptions. 

我们将看看我们能否在没有太多干扰的情况下解决问题。 

210.We will study the following two pictures in the next lecture. 

下节课我们将学习以下两幅图。 

211.We would like a first draft of the assignment by Monday. 

我们想在星期一之前拿到作业的初稿。 

212.We would like a videotape for the lecture. 

我们想要一盘讲座的录像带。 

213.We’re constantly looking for ways to bring industry and agriculture close together. 

我们一直在寻找使工业和农业紧密结合的方法。 

214.What distinguishes him from others is his dramatic use of black and white photography. 

他与众不同的是他对黑白摄影的戏剧性运用。 

215.Would you please put the materials on the table? 

请你把材料放在桌子上好吗？ 

216.Would you prepare some PowerPoint slides with appropriate graphs? 

你能准备一些配有适当图表的幻灯片吗? 

217.You are required to submit your/ the assignment before Monday. 

你必须在星期一之前交作业。 

218.You can drop/change your courses on the website online during the registration period/session.  

您可以在注册期间/课程期间在网站上删除/更改您的课程。 

219.You can find the student service centre on level one of Home Building. 

你可以在宿舍楼一层找到学生服务中心。 

220.You can have student discount in many campus stores including the coffee house. 

你可以在包括咖啡厅在内的许多校园商店里享受学生折扣。 
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221.You can only choose one subject from history and media. 

您只能从历史和媒体中选择一个主题。 

222.You can pay by cash or using a credit card. 

你可以用现金或信用卡付款。 

223.You must ensure you do not include too much irrelevant information. 

您必须确保您不包含太多无关的信息。 

224.You should enquire about the Direct Deposit. 

您应该查询直接存款。 

225.You should go to the reception to get your student card. 

你应该去前台拿你的学生证。 

226.You should include your name and identification number in the registration form. 

你应该在登记表上填上你的姓名和身份证号码。 

227.You should raise your concern with the head of school. 

你应该向校长提出你的担忧。 

228.You will find the economics section on the second floor of the library. 

你会在图书馆的二楼找到经济学部分。 

229.You will need to finish this chapter before going to a/the field trip. 

在去实地考察之前，你需要读完这一章。 

230.Your enrolment information, results and fees will be available online. 

您的报名信息、成绩和费用将在网上提供。 

231.Your tutor is there for help, so do ask if you don’t understand anything. 

你的导师在这里帮助你，所以如果你什么都不懂，一定要问他。 

232.Your watch is fast; you need to reset it. 

你的表走快了，你得把它校准。 

 




